
 

 

 
   

 

 

 

 

Classification: Public 

24/July/2023 

 

Fiscal Identification Number (NIF) & Imported Vehicle details is mandatory for Mauritania Import 

shipments 

 

Dear Valued Customer, 

 

According to the Republique of Islamique De Mauritanie Department has made it mandatory for all imports into 

Mauritania to declare the Fiscal Identification Number (NIF) with Mauritania Import Customs Authority. In 

addition the customs has also made it mandatory to declare Vehicle Chassis, brand & type details for each 

vehicle being imported to Mauritania. 

 

The below mentioned references are mandatory for Mauritania Imports. The origin customer will need to 

furnish these details in shipping instruction effective August 10th, 2023. If the below details are missing on 

the shipping instruction the Bill of lading will not be issued. 

 

Mauritania Global Import Requirements – 

A) NIF – NUmero D'identification fiscale/Fiscal Identification Number – Mandatory for Mauritania Imports 

Note – For consignee as Private individual, Passport number is mandatory 

B) VEHICLE IMPORTS – Mandatory for Mauritania Imports 

i. VEHICLE CHASSIS NUMBER  

ii. VEHICLE BRAND OR MODEL NUMBER 

iii. VEHICLE TYPE DETAILS 

 

You may also reach out to local authorities for any additional information related to above requirement. 

Contact no. +222 525 83 06 / 525 63 04 

Fax no. +222 529 45 77 

 

 

Best regards, 

Maersk  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
注：本通知原文以英文签发，为方便客户理解，翻译成以上中文文本，如两种语言文本之间存在任何不一致之处，请以英文文本为准，谢谢合作！ 
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2023年7月24日 

关于毛里塔尼亚进口货物必须提供NIF，进口车辆必须提供详情的通知 

 

尊敬的客户， 

据毛里塔尼亚伊斯兰共和国要求，所有进口到毛里塔尼亚的货物必须向毛里塔尼亚进口海关申报

NIF。 此外，海关要求每辆进口到毛里塔尼亚的车辆必须申报车辆底盘、品牌和类型详细信息。 

 

下述信息对于毛里塔尼亚进口货物是强制性的。 自 2023 年 8 月 10 日起，托运人需要在装运说

明中提供下述详细信息。如果有缺失，将不会签发提单。 

 

毛里塔尼亚全球进口要求 – 

A) NIF – NUMero D'identification fiscal//Fiscal Identification Number – 毛里塔尼亚进口货物必

需信息 

     注意 – 对于私人收货人，护照号码是必需的 

B) 车辆进口 - 毛里塔尼亚进口必需信息 

i. 车辆底盘号 

ii. 车辆品牌或型号 

iii. 车辆类型详细信息 

 

您还可以联系地方当局以获取与上述要求相关的任何其他信息。 

联系方式 +222 525 83 06 / 525 63 04 

传真号码 +222 529 45 77 

 

感谢您一直以来对马士基航运的支持。如您对上述调整有任何疑问或希望了解更多信息，敬请联

系您当地的马士基航运客服或销售代表。获取我们本地办公室的联系方式请登陆 www.maersk.com 获

取。 

 

 

顺颂商祺 

马士基 

 

http://www.maersk.com/

